
 

 

 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE för år 2022 
Ungdomssektionen i Hrimfaxi Islandshästklubb  
 
Ungdomssektionen bestod av 
 
1 Therese Råsell Sammankallande 
2 Lydia Lindroth 
3 Alexandra Holtbäck 
4 Anna Eriksson 
5 Stina Holmqvist 
6 Bella Olsson 
7 My Gunnarsson 
8 Terese Bergström 
9 Catrine Karlsson 
Antal protokollförda och SISU rapporterade möten under året 2st. 
 
2. Arbetsgruppens berättelse / genomförd verksamhet för innevarande år 
Ungdomarna har i år kvalat in och deltagit med 2 stycken lag på hemmaplan i Lag-SM, 
ungdomssektionen är så stolta! 
Alla ungdomar som vill får hjälpa till som funktionärer under tävlingar. Den vinst som      
blir i kiosken under tävlingstillfällena delas på de ungdomar som hjälpt till vid årets tävlingar. 
Vid tävling ger ett arbetspass (halvdag) ”1 poäng” och den totala årsvinsten delas på alla 
ungdomars arbetade poäng. Vid övrig försäljning gäller den egna sålda summan. De 
pengarna kan användas till kurser eller tävlingsavgifter retroaktivt. Viktigt att spara 
kvitton/fakturor för utbetalning. 
 

● Ungdomarna har haft kiosk under Hrimfaxi Vår, Sommarcup Gångart, Hrimfaxi höst. 
● Under året har Lag-SM Goldies  ungdomar haft flera träningsträffar, antingen för 

ridträning eller lagshowsträning med sin lagledare Lydia Lindroth. 
● Vårt andra lag, Framtid, har också haft flera träningsträffar, både i ridträning och 

lagshowsträning med sin lagledare Stina Holmqvist. Vi och föräldrar tackar Lydia och 
Stina för allt lagarbete och det ett lagledareuppdrag innebär.  

● Båda lagen har även haft planerings träffar utan häst. 
● Under våren startade Lag-SM lagen försäljning av Newbody och Framtid hade även 

försäljning av Robertssons korvpaket för att hjälpa till med finansieringen av sina 
startavgifter till Lag-SM. 

● Goldies var direktkvalificerade till Lag-SM medan Framtid gjorde ett digitalt kval 
genom att skicka in filmer till SIF. Filmade gjorde Rikard och Petra Östling. Tack för 
all hjälp med det. 

● Inför Lag-SM fick båda lagen nyhets uppmärksamhet. Goldies blev filmade och 
intervjuade av Sydnärkesnytt och Framtid fick vara med på SVT lokalnyheter. 

● Ungdomar med eller utan vuxna har flera gånger träffats på Örsta för gemensam eller 
Individuell träning på banan, olika stora grupper. Detta brukar någon, vem som helst, 
lägga ett förslag om att träffas, via Facebook Hrimfaxi ungdomar.   

● Lag-SM 2022 var på Örsta Kulle vår hemmabana. Goldies tog en 6:e plats och 
Framtid kom på 13:e plats.  

● I juni anordnades det en träff utan häst för ungdomarna på Örsta. Det var en trevlig 
kväll med ett litet gäng glada ungdomar som spelade kubb och de försökte sig även 
på med brännboll. Kvällen avslutades med pizza. 

● En uteritt med korvgrillning var planerad att utgå från Örsta i September men fick 
ställas in pga för få deltagande. 

● 2 ungdomar har gått kursen Unga avelsvisare anordnad av SIF.  

● En lördag i november gjorde ungdomsgruppen en utflykt till BodaBorg, där ett glatt 
gäng ungdomar lekte och hade kul samt åt lunch. 



 

 

● I början av December genomfördes ett informationsmöte om Lag-Sm 2023 på 
Idrottens Hus i Örebro. 

 
 
3. Verksamhetsplan för 2023 

● Vi kommer att jobba med Lag-SM lagen.  
● Ungdomarna är intresserade av att anordna en inomhustävling för att tjäna ihop 

pengar till Lag-SM. 

● De kommer att fortsätta med kioskförsäljningen där alla ungdomarnas 
funktionärstjänster ska ingå i kioskförtjänsten. 

● Inköp av ny kyl/frys då de gamla är trasiga. 
● Vi har även förslag om ett rullande ”hemma-hos-ridning” som kan vara ett roligt sätt 

att få ungdomarna att lära känna varandra bättre. 

● Jobba för att fler ”anonyma” ungdomar vågar vara med på olika aktiviteter och lär 
känna varandra. 

● Fortsätta att anordna aktiviteter med och utan häst för att få en bra gemenskap bland 
ungdomarna, även för de som inte vill tävla.   

● Att anordna 1-2 kurser eller clinics för gästinstruktörer. Ev. föreläsningar. 

● Använda oss utav resurserna vi har i vår förening gällande tränare och instruktörer. 
● Lag-SM 2023 på Forsen. 

 
 
4. Ekonomisk berättelse 2022 
 

Anmälan Lag SM   11000 

Lagkläder Lag SM  11000 

Aktiviteter  3934,45 

Ungdomskassan funktionär 13304,43 

Sponsring avelsvisarkurs 3000 

Hyra bana RKK Goldies 500 

Lag SM möten  4197,8 

Inventarier ungdomskiosk 1218,25 

Summa   48154,93 

    

Intäkter 2022   

LOK   3439,64 

Kiosk vinst 2021 sparad 2667 

Kioskvinst vårtävling  2748,65 

Kioskvinst sommarcup 1 1845,1 

Kioskvinst sommarcup 2 980 

Kioskvinst sommarcup 3 1820 

Kioskvinst KM  3273,8 

Pant och kiosktömning 1517 

Summa   18291,19 
 
 
Det innebär att det blev ett underskott på 29 863,74kr 2022  
 
Ungdomarna har 2022 tjänat in 14 851,45kr i den individuella ungdomskassan,  
Och det överförs 1547,02kr till övriga ungdomskassan.  
 



 

 

 
 
5. Budgetförslag 2023 
 

 Ungdomssektionen 2023 
Kostnader      
Ungdomsaktiviteter    5000 

Kurser/föreläsningar/Clinics  5000 

Kyl/Frys Kiosken  6000 

Lag SM     

Anmälningsavgift   12000 

Lagkläder    12000 
Resor/boende/matkostnader              5000 

Totalt    45000 

     

Intäkter        
Kioskförsäljning   12500 

LOKstöd    4000 

Föreningsförsäljning   10000 

Ridhustävling   10000 

Totalt    36500 
 
 


